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VÁNOČNÍ STROMSVÍTÍ

JAK SEUŽ STALO ZVYKEM, v pátek před prvním adventním víkendem se v areálu hlineckého Betléma
rozsvítil vánoční strom. Letos však byl průběh akce jiný nežminulé roky, bez oblíbeného jarmarku, bez
stovek návštěvníků, bez zpěvu koled v podání dětí ze základní umělecké školy. Jistě všichni víte, co
bylo důvodem. Rozsvěcení vánočního stromu on-line přenášelamístní kabelová televize, díky níž jste
mohli slyšet i vánoční přání z úst starostyměsta panaMiroslava Krčila.

Slovo starosty

Pevný bod,
o který se
může člověk
opřít, když
kolem zuří
nepohoda.
Přístav, v
němž nalé-
záme bezpečí.
Myslím, že jej
hledáme občas každý.
A právě v současné rozbouřené
a nejisté době je potřeba tako-
vých záchytných bodů o to větší
a důležitá. Za jeden ze zmíně-
ných bezpečných přístavů po-
važuji osobně i adventní čas.
Čas, který je kouzelný, neopa-
kovatelný a který v sobě ukrývá
nádech naděje. Období, kdy se
plní sny a přání. Záleží přitom
jen na nás.
Přeji si tedy, za nás za všechny,
aby se v následujících týdnech,
které ještě zbývají do konce le-
tošního roku, vyplnilo co nejví-
ce snů. Plní-li se totiž sny, je to
štěstí a radost. Vždyť špatných
zpráv se na valí mnoho a těch
dobrých slýcháme pomálu. Je
proto důležité si připomínat, že
na světě je stále mnoho amno-
ho hezkého. Že jsou zde lidé,
kteří násmají rádi a naopak ti,
kteří čekají na naši přízeň a
podporu. Kvůli těmto lidem a
kvůli všemu tomu hezkému
stojí zato překonat současné
těžkosti. Stojí zato bojovat a
nepodléhat strachu. Jsem pře-
svědčen, že síla adventního ča-
su se projeví v letošním obtíž-
ném rocemnohonásobně a bu-
de zdrojem tolik potřebných
dobrých zpráv.
V posledních dnech se v obcích
aměstech, stejně jako každý
rok a přesto trochu jinak, roz-
svítily tisíce vánočních stromů.
Možná je jejich světlo jednou z
těch jistot, které tolik potřebu-
jeme. Comyslíte?
Přeji Vám krásné Vánoce, mějte
úspěšný prosinec a děkuji za
podporu. Miroslav Krčil

PŘÍŠTÍ ČÍSLO VYJDE:

8. ledna 2021
U většiny kulturních akcí
se podařilo domluvit náhradní
termíny na příští rok Více na straně 5
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Zasíťování nových parcel začalo,
jako první jde do země kanalizace
Zasíťování dalších více než tří
desítek stavebních pozemků v
lokalitě Drachtiny se vminu-
lých týdnech rozeběhlo naplno.
Jako první pokládají pracovníci
dodavatelské firmy do země
kanalizaci, hotová je přeložka
vedení kabelu vysokého napětí
a osazena trafostanice. Násle-
dovat budou další sítě, a to v
závislosti na klimatických pod-
mínkách.
Termín dokončení stavby je

stanoven na polovinu příštího
roku. V současné době užměsto
uzavřelo termín pro podávání
žádostí o koupi jednotlivých
parcel.
„Osobněmne velmi těší velký

zájem o tyto stavební pozemky.
Tak jak jsme dopředu avizovali,
nyní budou následovat nabíd-

ková řízení (dražby) u parcel,
kde evidujeme více než jednoho
zájemce. A to je prakticky u
všech pozemků. Komplikací
jsou bohužel omezení, která v
současnosti platí. Původně jsme
předpokládali, že řízení usku-
tečníme v listopadu, ale to
možné nebylo. Náhradní termín
nechceme oddalovat – nejprav-
děpodobněji to bude první po-
lovina ledna. Jde nám o to, aby
lidé věděli, jaký budoumít po-
zemek co nejdříve, abymohli
začít připravovat svoje stavby.
Vzhledem k tomu, že jsmeměli
dostatečnou časovou rezervu,
tak pro stavebníky se nemění
nic na tom, že pozemky budou
mít k dispozici na konci léta
příštího roku,“ vysvětlil starosta
HlinskaMiroslav Krčil. (red)

Pardubický kraj
podpořil těžbu dřeva
napadeného kůrovcem
Celkem 42 žádostí o dotace na
těžbu kůrovcového dřeva
schválila ve druhé etapě Rada
Pardubického kraje. Dalších
sedm žádostí projedná krajské
zastupitelstvo. Celkem jde o
podporu ve výši 2,7 milionů ko-
run. V první etapě přitom bylo
schváleno už 18 žádostí a vy-
placeno 508 tisíc korun. Díky
této podpoře bylo vytěženo více
než 15 tisíc metrů krychlových
napadeného dřeva.
„Situace v Pardubickém kraji

v oblasti šíření kůrovce není v
současné době kritická. Přesto
však věnujememaximumúsilí
na těžbu napadeného dřeva,
abychom udrželi naše lesy
v pořádku. V letošním roce se
díky dotačnímu titulu Pardu-
bického kraje podařilo vytěžit
víc než 15 tisíc metrů krychlo-
vých napadeného dřeva. Cel-
kem jsme projednali 67 žádostí
v celkovém finančním objemu
3,2milionů korun, z nichž sedm
bude ještě projednávat zastu-
pitelstvo,“ uvedl hejtmanMar-
tin Netolický.
Finanční podpora na těžbu

kůrovcových stromů je určena

majitelům lesů do výměry 50
hektarů. Jde o částku 200
Kč/m³,. „Právě drobní vlastníci
jsou ti, kteří potřebují naši po-
moc, jelikožmají na současném
trhu problémy a situace je pro
němimořádně složitá,“ uvedl
starosta Hlinska a radní pro
venkov, životní prostředí a ze-
mědělství Miroslav Krčil. Záro-
veň ujistil, že podpora kraje
bude pokračovat i v příštím ro-
ce. „Žádosti bude Pardubický
kraj přijímat od 1. ledna do 30.
září. Osobně bych byl rád, aby
tétomožnosti využilo co nejvíce
majitelů lesů, protože včasný
odvoz napadeného dřeva z lesa
je důležitý amůže zásadně za-
mezit šíření kůrovce,“ doplnil
Miroslav Krčil.

HLINSKOPLNÍ
SENMNOHA
SPORTOVCŮ

Budoucí sportovní hala začala
růst ze země. Po úspěšné re-
alizaci stavby dopravního ter-
minálu, koupacího biotopu
nebo nových parcelách na
Drachtinách jde o další stra-
tegický projekt, který je pro
našeměstomimořádně vý-
znamný. Poté, co nejprve pro-
bíhala demolice původních
objektů a následně zemní
práce, tak nyní už v Hlinsku
reálně plníme senmnoha a
mnoha sportovců z celého

regionu. Ale nejen to. Projekt
také řeší dlouhodobě zcela
nevyhovující zázemí ZŠ Re-
sslova.
Děkuji všem, kteří podpořili a
podporují tento projekt a kteří
mu řečeno sportovní termi-
nologií fandí. Zároveň chci
požádat o trpělivost a zvýše-
nou opatrnost – stavební prá-
ce a pohyb těžké techniky
ovlivňují a omezují provoz
především v Šafaříkově ulici.

Miroslav Krčil, starosta
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Jak trávit volný čas? Přinášíme tipy na výlety
Turistické informační centrum
si pro vás připravilo pár tipů na
výlet v této době, kdy je většina
památek, muzeí a dalších insti-
tucí zavřena. Nekoná se většina
kulturních ani sportovních akcí.
A i obsah novin tuto dobu v so-
bě odráží, a tak se pokusíme
zaplnit stránky, kam bychom
jindy dávali pozvánku na jar-
mark, na divadelní představení,
koncerty apod.
Vybrali jsem pro vásmísta

známá, ale říkáme si, položte si
otázku: Kdy jste tam naposledy
byli, i když je to kousek od
Hlinska? Ke všem tipům jsme
přidali i dobré nápady a vlastní
zkušenosti. U každého tipu je na

konci kvízová otázka, zkusíte
odpovědět či si tipnout?
(správné odpovědi naleznete na
konci celého článku)

SEČ
Seč jakoměsto, Seč jako vodní
nádrž. Věděli jste např., že se dá
přehrada obejít a hned je z toho
zajímavý výlet pro celou rodi-
nu? Trasamá 17,5 km a zdat-
nější turista ji zvládne za 5 ho-
din chůze. Kochající turista a
rodiny s dětmimohou trávit na
trase odhadujeme cca 7 hodin,
což je pěkný výlet, kdy se domů
dostanete ještě za světla, v této
předvánoční době, kdymáme
tak krátké dny.
Zaparkovatmůžete např. na

odstavném parkovišti naproti
kempu „U letadla“. Z parkoviště
se vydáte na hráz po zelené tu-

ristické značce, za hrází doprava
do kopce pomodré ke zřícenině
hradu Oheb. Tam si nezapo-
meňte prohlédnout zříceninu a
dojít na vyhlídku. Z tohoto
místa vznikají nejkrásnější
snímky naší oblasti, určitě všem
jistě známá vodní plocha s ost-
růvkem. Dále se pokračuje po
modré přes Ústupky až naMla-
diny, přejdete na žlutou a po
krásné stylové lávce přejdete
přes Chrudimku, pak po žluté
do Klokočova. Tam se nezapo-
meňte podívat na památný
strom (jeden z nejmohutněj-
ších v České republice, kde se
zastavil i Karel IV. se svojí dru-
žinou) a zámeček, který budete
míjet po cestě. To už budete na
červené značce, a ta vás zavede
až zpět na Seč. Po cestě na-
vštivte zbytky starého židov-

ského hřbitova Hoješín, z kte-
rého je také hezký výhled na
vodní nádrž. Dorazíte až na
hlavní silnici a pak se dáte po
žluté zpět až téměř k vašemu
výchozímumístu na parkovišti.
Zajímavosti: víte, že tunel u

hráze, kterým budete procházet
byl vybudován pod hradem
Vildštejn, jehož zřícenina je vi-
dět při bedlivém zkoumání
z obou stran tunelu? Nebo ná-
vštěvamísta „Na špici“ stojí ta-
ké zamalou zacházku z vaší
trasy, opravdu příjemné odpo-
činkovémísto.
První kvízová otázka:Víte o

jaký památný strom se jedná
v Klokočově?

ÚDOLÍ ŘEKYDOUBRAVY
Kdo z Hlinska by neznal toto
malebnémísto a kdo by tam
nikdy nebyl, ať ještě v době
školní docházky nebo později
na rodinném výletě či na pro-

cházce s přáteli. Pro ty, kteří zde
náhodou nikdy nebyli nebo pro
ty, kteří si rádi výlet zopakují
teď v době adventumáme tip
na konkrétní 2 hodinovou vy-
cházku. Stačí zaparkovat na
parkovišti u žel. zastávky v Bíl-
ku nebo o kousek dál na od-
stavném parkovišti u vstupu do
údolí řeky. Oběmísta jsou na
červené turistické značce, která
pro vás bude výchozí trasou. Po
této značce dojdete až k zříce-
nině hradu Sokolohrady. Odtud
je krásný výhled do údolí,
zvláště pak v této době, kdy
stromy již ztratily své listy. Ces-
ta ovšem není vhodná pro kolo
ani kočárky, protože jsou tam
schody, úzké průchody, velké
kameny… Cestou uvidíte vodo-
pád, soutěsku, Starou studánku,
Mikešovu tůňku a samozřejmě
nádherně bublající říčku
Doubravu. Od Sokolohradů pů-
jdete zpět po zelené turistické
trase. Příjemná cesta lesem vám
bude rychle ubíhat.
Pokud je to pro někoho krát-

ký výlet, dá se prodloužit a u
Sokolohradů budete dál pokra-
čovat po červené, kolem Toči-
tého víru až k Hornímumlýnu,
dále zpět po zelené až k autu.
Tato trasa pakmá 8 km a po-
třebujete na ní celkem 3-4 ho-
diny podle rychlosti chůze.
Druhá kvízová otázka:Víte

na území kterého národního
geoparku se údolí nachází?

Odpověď 1) Lípa velkolistá,
stáří cca 1000 let, obvod 8,9m.
Odpověď 2)Národní geopark

Železné hory, rozloha 777 km².
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NOVÉ AUTOPRO
SDHCHLUM

MĚSTOHLINSKOPOŘÍDILO PROSVÉHASIČE další nové vo-
zidlo. Tentokrát pro výjezdovou jednotku SDHChlum. Jde o do-
pravní automobil Ford Transit. „Se zajištěním financí nám po-
mohl Pardubický kraj, od kterého jsme obdrželi dotaci 300 tisíc
korun. Osobně jsem velmi rád za další novou techniku pro naše
hasiče. Považuji to za důležité. Vminulém roce jsme pořídili,
taktéž s pomocí dotací od Pardubického kraje, dva dopravní
automobily, a to pro výjezdové jednotky Hlinsko a Blatno,“ po-
znamenal starosta HlinskaMiroslav Krčil. „Přeji SDH Chlum a
jejím členům, aby jim automobil dobře sloužil. Zároveň si ale
přeji, aby počet ostrých výjezdů byl co nejnižší,“ dodal starosta
při předání klíčů od vozidla. Foto: Petr Bulena

V závěru října zemřel
pan Ing. Jiří Chmelař
Vzhledem ke koronavirové si-
tuaci se s ním jeho bývalí kole-
gové a spolupracovníci neměli
možnost rozloučit na jeho po-
slední cestě, a proto dovolte
uvést alespoň pár vzpomínko-
vých řádků.
Odešel člověk, jehož jméno

bylo neodmyslitelně spjato se
značkou ETA. Po absolvování
základní a střední školy v Hlin-
sku studoval na ČVUT v Praze
elektrotechnickou fakultu. Do
hlinecké Elektro-Pragy nastou-
pil v roce 1967. Prošel celou řa-
dou technických a řídících
funkcí od zkušebního technika,
dílovedoucího, vedoucího VDK
a VDO, vedoucího provozu, ve-
doucího odboru řízení výroby,
vedoucího odboru řízení jakos-
ti, technického náměstka. Za
dobu svého dlouholetého pů-
sobení v podniku poznal
všechny přednosti, nedostatky
amožnosti provozu a tyto po-
znatky dokázal využít k úspěš-
nému řízení společnosti.
Dne 1. ledna 1986 se stal pod-

nikovým ředitelem a dokázal
navázat na úspěchy předcháze-
jících ředitelů, jakými byli např.
Zdeněk Lukele, Jaroslav Krejčí a
Ing. Ladislav Ašer. V čele firmy
působil více než čtyři roky a se
svými kolegy – Ing. Ladislavem
Klepetkem, Ing. Karlem Brož-
kem, Ing. Jiřím Veberem, Ing.
Lubošem Vránou, Ing. Zdeňkem
Vohradníkem amnoha dalšími

– se zasloužil o to, aby značka
ETA patřila k nejznámějším
československým, potažmo
českým značkám nejen v tu-
zemsku, ale i v mnoha dalších
zemích všech světadílů.
V rámci mezinárodních ve-

letrhů a výstav získávaly vý-
robky společnosti Elektro-Praga
(ETA) četnémedaile a diplomy
za design a funkční vlastnosti.
Své schopnosti a úsilí plně

věnoval zejména rozšiřování
výrobních kapacit, výrobkové
inovaci a celkové prosperitě
firmy. Jeho dlouhodobémana-
žerské zkušenosti byly ceněny i
při mezinárodní výrobní a ob-
chodní spolupráci s vyspělými
zahraničními firmami.
Čest jeho památce.

Jedeme dál:
Poděkování z Resslovky
I v době nouzového stavu a
uzavření škol se naši žáci a je-
jich rodiče aktivně zapojili do
sběru druhotných surovin. Ty
sbíráme průběžně celý rok a
zhruba dvakrát je odvážíme, jak
kdy. Je to naše aktivita již mno-
ho let. Jde především o enviro-
mentální výchovu a snahu o
výchovu našich žáků ke vztahu
ke kolektivu, ve kterém tráví
hodně času.

EXPERIMENT
Vzhledem k uzavření škol a do-
časné nedostupnosti naší za-
hrady z důvodu výstavby spor-
tovní haly jsme zkusili takový
experiment, jinoumožnost
jsme neměli. Nechtěli jsme
přerušit zaběhnutou praxi a
rozhodli jsme se pro jednorá-
zovou akci. Na dva dny nám
byly přistaveny kontejnery do
vedlejší ulice, naši zaměstnanci
drželi dvoudenní službu a or-

ganizovali průběžné navážení
starého papíru. U kaštanů to byl
jeden den.
Důvodem napsání tohoto

článku je, že chceme všem ro-
dičům a žákům poděkovat za
ochotu zapojit se do práce ve
prospěch kolektivu. V době
distanční výuky, která je ná-
ročná pro žáky, učitele, ale pře-
devším pro rodiče – zvláště u
těch nejmenších, si našli čas a
bez nároku na jakýkoliv hmot-
ný prospěch se zapojili, dali vzor
svým dětem a přispěli do fondu
spolku, který je určen výhradně
pro naše žáky.
Takového přístupu si velmi

vážíme stejně jako současné
spolupráce při distanční výuce.
Jedině společným postupem
s vizí společného úspěchu do-
kážeme i tyto nelehké doby
překonat.

ZŠ Resslova

Z redakční pošty

Co bude s hlineckou kašnou?
Je to již víc než rok, co jsem psal o hlineckém náměstí. Od té doby
se bohužel nic nezměnilo. Náměstí nadále zdobí zabedněné výlo-
hy, uschlý strom, nedodělaná fasáda na jednom krámku, oprýska-
ný nátěr střechy radnice a nefunkční kašna.
Kašna se stavěla v roce 2002 a stála několikmilionů. Zjistil jsem, že
je nefunkční z důvodu ztráty vody. Nevím sice, zda je to pravda,
každopádně v ní ale již třetím rokem voda neprotéká. V roce 2014
seměla kašna přestavovat. Objevil se návrh s tryskajícím koněm.
Tehdy na přestavbu byly peníze i projekt, ale opozice celý plán za-
vrhla s tím, že se jedná o předvolební tah.
Zajímalo bymě, kdo dělal stavební dozor při stavbě kašny, a jaký
bude její další osud. Pokud se s kašnou nebude nic dít, navrhuji z ní
udělat květináč a osázet ji květinami. Poté by alespoň Hlinsko
mohlo zažádat o zápis do Guinnessovy knihy rekordů za nejdražší
květináč na světě.

Josef Leszkow
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Domov seniorů Drachtinka
se vyrovnávás nákazou covidu-19
Domov seniorů Drachtinkamá
za sebou jednu z nejtěžších dob
své existence. Náročné období v
podobě přímého střetu s viro-
vým onemocněním covid-19
ověřilo nejvíce personál Domo-
va. Strach, který je první přiro-
zenou reakcí každé bytosti, byl
nahrazen soudržností, odvahou,
systematičností. Kroky každého
zaměstnance směřovaly k jedi-
nému cíli a tím bylo postarat se
o klienty.
Šíření nákazy zapříčilo roz-

sáhlé personální oslabení, one-
mocnění postihlo 62 zaměst-
nanců. Nákazu prodělali i ně-
kteří lidé z řad „pomocníků“.
Personální krize začala opadat
ve fázi, kdy byly postupně
ukončovány karantény a pra-
covní neschopnosti. Nastala
doba, kdymohl přijít velký dík
všem, kteří přišli pomoci a péči
mohli začít zajišťovat kmenoví
zaměstnanci Domova. Stejným
průběhem stabilizace si prošel
stravovací, provozně-technický
a zdravotní úsek.
Obnovení činnosti se 16. 11.

2020 také dočkalo Centrum
denních služebMotýl, jehož
zaměstnanci při nákaze pečo-
vali v Domově. Centrum posky-
tuje sociální služby lidem s
handicapem a seniorům, kteří si
zde zpříjemňují své dny od

pondělí do pátku a zároveň se
obohacují o chvíle, které doma
nezažijí.
Domov seniorů Drachtinka je

sociální službou s kapacitou 87
lůžek. Rozsah onemocnění mezi
klienty Domova byl stejně
masivní jako u personálu. Ná-
kaza se chovala nepředvídatel-
ně. Zaměstnanci poskytovali
ošetřovatelskou péči v kom-
pletním ochranném oblečení.
Dezinfekce povrchů probíhala v
pravidelných intervalech ně-
kolikrát za den. Přesto one-
mocnění prodělalo 65 klientů.
Průběh onemocnění mezi kli-
enty byl různý. Nejvíce klientů
prodělalomírný průběh one-
mocnění, řada neměla příznaky
onemocnění, nákaza byla od-
halena díky plošnému testování
PCR testem. Přibližně třetina
klientů prodělala onemocnění s
těžším průběhem. Někteří kli-
enti museli být hospitalizováni,
protože jejich zdravotní stav
vyžadoval trvalou lékařskou
péči. Na doléčení z onemocnění
byli klienti vraceni zpět do Do-
mova. Pět klientů s onemocně-
ním covid-19 zemřelo. Zdravot-
ní péči klientům neposkytovali
pouze zdravotní sestry, ale do
Domova přicházela několikrát
denně paní doktorka Vančová.
Velice jí za její nepopsatelný

profesionální a lidský přístup
děkujeme.
K dnešnímu dni, 20. listopa-

du, jsou naši milí klienti z ka-
rantén, vyjma dvou klientů,
kteří byli nakaženi při hospita-
lizaci a do Domova byli vráceni
pozitivní na covid-19. Léčba a
péče je jim poskytována v covid
zóně v suterénu Domova, která
má kapacitu 10 lůžek.
Onemocnění covid-19 je jiné.

Život a energie se vrací pomaleji
než u jiných nemocí. Stále pře-
trvává únava a následkem one-
mocnění se zhoršují dlouhodo-
bé zdravotní potíže. Jiskry v
očích klientů se začínají vracet
až nyní. Svoji roli hraje dlouho-
dobé odloučení od blízkých,
přátel a rodin. Všichni zaměst-
nanci Domova se snaží potěšit
klienty v rámci svýchmožností,
pracovních kompetencí a v
souladu s vládními opatřeními
vmaximální míře.
Domovu byla Krajskou hygi-

enickou stanicí sejmuta karan-
téna. Všichni jsme si vědomi, že
covid-19 bude nadále součástí
našich životů. Zaměstnanci i
klienti, kteří neprodělali one-
mocnění, prochází pravidelným
pětidenním testováním anti-
genním testem. Dochází tak k
průběžné kontrole přítomnosti
onemocnění. Od testování an-

tigenními testy očekáváme
snadnější a rychlé odhalení
možné nákazy amožnost její
rychlé izolace. Antigenním tes-
továním prochází brigádníci,
stážisté, dobrovolníci a jiní
pracovníci, kteří přichází do
kontaktu s klienty a v posled-
ních 90 dnech neprodělali one-
mocnění covid-19.
Sejmutí karantény umožnilo

zahájit příjmy nových klientů a
pomalé rozproudění běžného
života v Domově.
Pracovní kolektiv Domova

seniorů Drachtinka si dovoluje
touto cestou projevit upřímnou
soustrast všem pozůstalým ro-
dinám a sdílí jejich zármutek,
klienti domova jsou součástí
našich životů každý den. Dále
děkuje ze srdce všem, kteří nám
projevili podporu v podobě po-
mocných rukou, milých psaní,
napečených sladkých dobrot a
také vitamínů, které povzbuzují
imunitní systém. Vaše podpora
je pro nás i klienty signálem, že
nejsme sami. Děkujeme.
Blíží se čas adventu a Vánoc.

Letos, více než kdy jindy, přeji
nám všem, abychommohli
strávit magické svátky se svými
blízkými ve zdraví a lásce.

Miroslava Kábelová,
ředitelka DS Drachtinka

Většina kulturních akcímá náhradní termín
Milí kulturní nadšenci,
dle nařízení vlády je kulturní

činnost po celé České republice
pozastavena. Bohužel je nám
jasné, že se do konce roku 2020
neuskuteční žádné z našich
plánovaných vystoupení. Mo-
mentálně se snažíme ze všech
sil hledat náhradní termíny di-
vadel, koncertů, přednášek a
apod. Pro některá představení
ale bohužel termín najít nelze.
Naštěstí se jedná o nepatrnou
část z našeho programu.

Náhradní termíny:
Jakub Smolík – podzim 2021
Talentissimo – Dagmar Pec-

ková amladí talentovaní umělci
– pondělí 19. dubna 2021 od 18
hodin

Dechová kapela Hlinečanka a
Jiří Krampol – pátek 14. května
2021 od 18 hodin
Jiří Kolbaba – Norsko, oslava

přírody – úterý 11. května 2021
od 18 hodin
Lakomec – rok 2021
Moje hra (abonmá jaro 2020)

– úterý 4. května 2021 od 19 hodin
4 Tenoři – čtvrtek 2. prosince

2021 od 19 hodin
Halina Pawlowská – úterý
2. února 2021 od 19 hodin
Trio Inflagranti a Václav Noid

Bárta – úterý 27. dubna 2021 od
19 hodin

Zrušená představení:
Michal na hraní/Kouzelná

školka – sobota 19. prosince
2020

Zakoupené vstupenky zůstá-
vají i nadále v platnosti, ale po-
kud již z vaší strany o dané
představení není zájem,můžete
vracet vaše vstupenky po zno-
vuotevření našich pokladen.
Informace o otevření pokladen
najdete na našich stránkách
www.mfc-hlinsko.cz.
V plánumáme také jarní

abonmá 2021, ale čekáme s
předprodejem až se situace
ohledně covidu-19 uklidní.
Doufáme, že nás další vlny již
nečekají. Jako vánoční dárek
vámmůžeme nabídnout před-
stavení v náhradních termí-
nech, nebo nově plánovaná
představení na jaro 2021.

Travesti show „Nemocnice

na pokraji zkázy“ – úterý 9.
února 2021 od 19 hodin

Zábavná showAleše Cibul-
ky – PRINCOVÉ JSOUNA
DRAKA / Jan Čenský, Ivana
Andrlová – čtvrtek 4. března
2021 od 19 hodin

Štístko a Poupěna – sobota
24. dubna 2021 od 10 hodin

ZaMěstský kulturní klub
Hlinečan vám všem přejeme v
rámci možností krásné prožití
vánočních svátků v klidu, ve
zdraví a bez každoročních stre-
sů. Nový rok 2021 ať je pro nás
všechny už jen šťastným, plným
zdraví a spokojenosti.

MKKHlinečan
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Rovné příležitosti, regionální přístup aMAP II

Místní akční plán ORPHlinsko
už od roku 2016 pomáhá dětem
a žákům, pedagogům, rodičům a
zřizovatelům zlepšovat pod-
mínky vzdělávání na Hlinecku.
Mimo řadu atraktivních aktivit
přímo ve školách probíhají za-
jímavé činnosti i v jakémsi „zá-
kulisí“ MAP, při činnosti pra-
covních skupin (PS). Tentokrát
přiblížíme práci PS pro rovné
příležitosti. Už název napovídá,
co je obsahem práce jejích členů
– výměna zkušeností a infor-
mací, odborně vedená diskuze o
problematice nastavení rov-
ných příležitostí ve všech ty-
pech škol a posouzení navrže-
ných konkrétních aktivit v akč-
ních plánech, zda jsou v souladu
se zásadou rovného přístupu ke
vzdělání. Jestli na Hlinecku dr-
žíme krok s ostatními regiony
v ČR, zda je dodržován tzv. Ko-
dex školy, který upřesňuje, co
vše je vhodné ve školách re-
spektovat, pokud využívají
ve své činnosti prostředky
z evropských dotací. Ty totiž
formou tzv. „Šablon“ nyní čer-
pají všechny školy. Podíváme-li
se na testové výsledky z mezi-
národních šetření, kterých se
účastnili žáci 4. tříd, Pardubický
kraj má obecně průměrné za-
stoupení žáků s nejlepšími vý-
sledky a současně i průměrný
podíl žáků nedosahujících ani
nízké úrovně.
Pokud tedy souhlasíte, že

úlohou školy je pomoci každé-
mu dítěti k tomu, aby „… do-
rostlo k humanitě a stalo se re-
spektovaným členem společ-
nosti“, jak říká generální ředitel
finské Národní agentury pro
vzdělávání a světově uznávaný
expert v této oblasti Olli-Pekka
Heinonen, je třeba zajistit stej-
né podmínky všem dětem.

Cest je několik a jak se inspi-
rovat ověřenými zkušenostmi
ze světa, a přitom vzít v úvahu
naši regionální jedinečnost, to
je právě téma pro činnost PS
pro rovné příležitosti. Potřeby
dětí jsou dnes rozmanitější, ale
je také prokázáno, že pokud se
při učení cítí dobře, učí se v pří-
větivém prostředí (tzv. wellbe-
ing), jsou jejich výsledky trva-
lejší a jsou lépe připraveni na
nepředvídatelné. Řečeno jinak –
rozdílné potřeby rozdílných žá-
ků potřebují rozmanitou vzdě-
lávací nabídku, nestačí všem ve
stejném věku poskytovat to sa-
mé, ale pokud existuje funkční
spolupráce lokálních aktérů,
tedy společenství lidí kolem
dané školy/škol, je možné hod-
ně věcí změnit k lepšímu. A ta-
kovým nástrojem je nyní místní
akční plán rozvoje vzdělávání.
Čím více je složení PS pro

rovné příležitosti rozmanité,
tím komplexnější řešení budou
vznikat. Máme velkou autono-
mii škol, a proto se hledá způ-
sob, jak podpořit týmy pedago-
gů, abymohli přizpůsobovat
výukumístním podmínkám a
bez obav, že něco nesplní, ne-
stihnou. K dispozici je také řada
dat, která potvrzují, jakmoc se
na výsledcích dětí podepisuje
důvěra, celkově dobrá atmosfé-
ra ve třídě a pocit bezpečí mezi
žáky a učiteli i mezi školou
a rodiči. PS pro rovné příleži-
tosti proto zvažuje, jestli je nyní
třebamluvit o stavu vybavení
škol a navrhnout zřizovatelům
např. finskou zkušenost, kde
školám, kterémají pro vzdělá-
vání horší podmínky, dávají ví-
ce peněz, nebo je řešením posí-
lit externí odborníky na počíta-
če třeba společně pro více škol,
nebo zda využít výhodnější te-
lefonní tarify pro učitele atd.).
Také semohou členové skupiny
shodnout, že nic z uvedeného
nepředstavuje zásadní téma a

důležitější je konstatování ve
zprávách České školní inspekce
z listopadu 2020, že on-line vý-
uka tolik nerozvíjí sociální a
emocionální dovednosti, tudíž
zvyšuje navíc rozdíly mezi žáky,
a proto je vhodné více posílit
kapacity expertů – psychologů,
speciálních pedagogů, asistentů
apod. (např. ve Finsku je běžné,
že ve třídě působí i tři učitelé
současně, je-li to třeba). Každé
rozhodnutí všakmusí být
opřeno o znalost území a po-
třebná data. V posledníchmě-
sících je častým tématem pod-
pora rodičů v jejich nelehké si-
tuaci, kde odborníci poradí,
např. co dělat, kdyžmám doma
„deváťáka nebo prvňáčka. I

MAP ORPHlinsko II připravuje
takové workshopy, výběr témat
proběhne hlasováním na webu
Místní akční plán ORPHlinsko
II.
Profesor Olli-Pekka Heinonen

mimo jiné říká: „…pěstovat hu-
manitu, rozvíjení sociálních
a emocionálních dovedností,
umění spolupráce a komuni-
kace, to vyžaduje, aby se to lidé
učili spolu.“
Stejně tomají všechny děti,

když se potkávají ve školní tří-
dě, ale i učitelé, rodiče či zřizo-
vatelé. MAP se snaží tomu vše-
mu pomáhat.

KancelářMASHlinecko

Vzpomínky

Dne 3. listopadu 2020 by oslavila 
70. narozeniny paní Božena KREJČOVÁ 
z Chlumětína. Dne 16. ledna 2021 to 
bude 14 let, co dotlouklo srdce drahé 
maminky a odešlo navěky spát. 
Maminko zlatá, zůstáváš s námi 
ve věčných vzpomínkách. 

Stále vzpomínají dcera Alena, syn 
Pavel, manžel Pavel

Dne 11. prosince 2020 uplyne 25 let 
od úmrtí pana Ladislava VÍTKA 
z Hlinska.

Vzpomíná manželka a dcera 
s rodinou.

Dne 28. listopadu 2020 uběhl dlouhý 
rok, kdy nás opustil náš milovaný 
manžel, tatínek a dědeček, 
pan Josef PEŠEK, který bude žít 
v našich srdcích věčně.

Vzpomíná zarmoucená rodina

Dne 2. prosince 2020 uplynulo už 
dlouhých 7 let, kdy nás navždy 
opustil náš milovaný manžel, tatínek 
a dědeček pan Stanislav TLAPÁK 
z Hlinska. Kdo jste ho znali a měli rádi, 
věnujte mu prosím tichou vzpomínku. 

S láskou v srdci stále vzpomínají 
a nikdy nezapomenou manželka Marie, 

dcera Dana s rodinou, syn Stanislav 
a ostatní příbuzní. 
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rozmìr 9,8 x 5 cm

MED A MEDOVINA

VÁNOÈNÍ BALÍÈKY

MED A MEDOVINA

VÁNOÈNÍ BALÍÈKY
Dovoz zdarma

PRODEJNA Hlinsko
Podìbradovo nám. 12

              www.babakov.cz                tel.: 606 928 635              www.babakov.cz                tel.: 606 928 635

Chce nìjak a nìkam dát ještì to logo.
Preferuje barvu žlutou a èernou.

rozmìr 9,8 x 5 cm

Prodej vánoèních stromkù

Smrk
Borovice

Více informací na telefonu: 777 635 570.Více informací na telefonu: 777 635 570.

Rozvoz po Hlinsku a okolí zajištìn.Rozvoz po Hlinsku a okolí zajištìn.

Bazar Hlinsko, Nade Mlýnkem 1021, 
Hlinsko (ulice za poštou)

Výkup železa, barevných kovù, 
papíru, autobaterií atd.

Ekologická likvidace autovrakù
Místo zpìtného odbìru elektrozaøízení

Provozovna Hlinsko, Srnská ulice, 
areál ÈD (5 kolej)

Tel.: 601 587 013             www.kovove-odpady.cz

Krátce

Zrušená akce
Tradiční Adventní trh na sídlišti
se letos v Hlinsku neuskuteční.
Jeho plánovaný termín 12. 12.
2020 byl zrušen. Velmi nás to
mrzí, ale za stávající situace
jsme byli nuceni udělat toto
rozhodnutí.MFCHlinsko

KRÁSNÉ PROŽITÍ svátků vánočních amnoho zdraví a radosti
v novém roce přejí klienti a pracovníci Centra denních služeb
Motýl.
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Optika Petøíkovi
 

Pondìlí - Pátek 
9-12, 13-15:30

Tel.: 736 535 055 
a na Fcb/optikapetrikovi Nyní sleva 30 %

SYNC III!
Uleví oèím
od digitálního
záøení

Dvoøákovo nábø. 269, 
Hlinsko

KOLEKCE ZIMAKOLEKCE ZIMA

OBUV TEXEVO

-ZDRAVOTNÍ OBUV CERTIFIKOVANÁ IQC ZLÍN

-TREKKING + SOFTSHELL SHOES + LOGO

-MOTO FASHION SHOES

-STEEL EXCENTRIC YOUNG STYLES

-ODÌVY BRANDIT + LOGO

-SPORTOVNÍ OBUV

-KABELKY,PENÌŽENKY,BATOHY

VÝHODNÉ CENY !!

-ZDRAVOTNÍ OBUV CERTIFIKOVANÁ IQC ZLÍN

-TREKKING + SOFTSHELL SHOES + LOGO

-MOTO FASHION SHOES

-STEEL EXCENTRIC YOUNG STYLES

-ODÌVY BRANDIT + LOGO

-SPORTOVNÍ OBUV

-KABELKY,PENÌŽENKY,BATOHY

VÝHODNÉ CENY !!

- zdravotní obuv certifikovaná IQC Zlín
- trekking + softshell shoes 
- moto fashion shoes
- steel excentric young styles
- odìvy brandit
- sportovní obuv
- kabelky,penìženky, batohy
výhodné ceny!!!

- zdravotní obuv certifikovaná IQC Zlín
- trekking + softshell shoes 
- moto fashion shoes
- steel excentric young styles
- odìvy brandit
- sportovní obuv
- kabelky,penìženky, batohy
výhodné ceny!!!

Poděkování
Touto cestou bychom chtěli poděkovat paní Marii Brabencové z
Třebízského ulice 127 za poskytnutí vánočního stromu, který od 27.
listopadu zdobí prostor hlineckého Betléma. Jedlička je krásně na-
zdobená, tak se na ni přijďte kdykoliv během adventu podívat.
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vivere@hlinecko.cz
www.vivere.cz

Kontakt: 777 13 16 13

 

Kontakt: 777 13 16 13
vivere@hlinecko.cz

www.vivere.cz

pro domácnosti i firmy 

èištìní 
kobercù 

a èalounìného
nábytku

èištìní 
kobercù 

a èalounìného
nábytku

J. TEPLÝ HLINSKO J. TEPLÝ HLINSKO
u železnièního pøejezdu

smìr Matulova vila. Tel: 602 241 607

Soukromá inzerce
Nabízím k prodeji izolační stěnové desky, korpus hliník, izolace
pur pěna, šíře 1 m, délky libovolné, min. 150m, cena 400 Kč za
běžnýmetr. Tel.: 604 745 567.
Nechceme už bydlet v paneláku. Hledáme RD se zahrádkou, počí-
táme i s rekonstrukcí. Za nabídky děkuji. Tel.: 732 369 404.
Sháním byt 2+1/3+1. Rádi bychom už na Vánoce bydleli v novém.
Tel.: 703 668 449.
Koupím na Škoda 105 120 přední blatníky, zadní světla nebo kryty,
díly přední nápravy. Tel.: 606 623 673.
Hledám zkušebnu pro začínající kapelu. Hlinsko a okolí. Nabídky
prosím zasílat na e-mail hlineckakapela@seznam.cz.
Muž hledá podnájem v Hlinsku. Tel.: 702 634 839.
Koupím gramofonové desky do své archivní sbírky. Nesbírám
vážnou hudbu, lidovky a dechovky. Děkuji za nabídky na
tel.: 724 22 92 92 nebo e-mail: Fiat1955@seznam.cz.
Prodámmákmodrý, cena 120 Kč/kg a jablka na uskladnění.
Tel.: 720 102 472.
Doučím AJ prostřednictvím internetu. Tel.: 720 243 863.
Muž hledá seznámení s ženou do 60ti let. Tel.: 702 634 839.
Prodám palivové dřevo – smrk, modřín, řezané v 1m. Cena za 1m³
600 Kč. Dále prodám palivové naštípané smrkové dřevo, délka 40
cm. Cena za 1m³ 800 Kč. Lokalita Svratka. Tel.: 721 876 816.
Koupím obrazy Františka Kavána, dobře zaplatím. Kontakt: tel.
728 452 967, email: jakub.hruska@geology.cz.

Hledám kamaráda na vánoční
svátky, odpolední posezení u
kávy, jsem starší žena a o sa-
motě jemi smutno.
Tel.: 776 809 462.
Koupím nový domov, promě a
syna, 2+1 nebo 3+1 ideálně s
balkonem. Víte o někom, kdo
chce byt prodat? Ozvěte se pro-
sím. Všemmoc děkuji.
Tel.: 776 701 020.
Prodám pilu HOP 66 se stolem i
kolíbkou se 3 pilovými kotouči.
Tel.: 776 116 597.
Koupím byt 2+1 nebo 3+kk
v Hlinsku. Tel.: 724 357 476.

Soukromá inzerceProdej vánoèních

stromkù
Milan Tomek

Vèelákov - Bystøice

Tel.: 723 430 691.

Prodej vánoèních

stromkù
Milan Tomek

Vèelákov - Bystøice

Tel.: 723 430 691.

rozmìr 4,7 x 3 cm

V TIC Hlinsko zakoupíte ka-
lendář od pana L. Plašila
„Vysočina 2021“. Cena 80 Kč.
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Silvestrovský běh
I letos zakončíme rok sil-
vestrovským během. Jedná se
již o 35. ročník pořádanýmíst-
ním běžeckým klubemMK
Hlinsko.
Startujeme na Poděbradově

náměstí 31. 12. 2020 v 10 hodin.
Běžíme za každého počasí. Trať
vede přes lipovou alej (staroku-
peckou cestou) na studnický
kopec a dále po trase Hlinecké

osmičky, značené červenými
šipkami, přes Studnice do Ha-
mrů a zpět do Hlinska.
Tímto srdečně zveme všech-

ny nadšence, co se chtějí pro-
běhnout, třeba i s dětmi nebo s
pejsky. Nejedná se o závod,
proto si každýmůže zvolit své
tempo i délku trati.

Těšíme se na vás.
MKHlinsko

Nominace na cenu
Sportovec rokumůžete
posílat již nyní

Ve středu 10. února 2021 od 18
hodin se v Kulturním klubu ve
Skutči uskuteční slavnostní
předávání cen ankety Sportovec
roku. Vyhlašovatelem ankety je
Sportovní unie Chrudimska ve
spolupráci s Městem Skuteč a
agenturou Sport Action s.r.o.,
přičemž partnery jsou další
města regionu – Chrudim,
Hlinsko, HeřmanůvMěstec,
Slatiňany, Chrast, Luže, Ronov
nad Doubravou, Seč, Třemošni-
ce a Nasavrky.
Přestože rok 2020 je nejen

pro sportovce vzhledem ke
známým skutečnostem složitý,
může se „Chrudimský region“
pochlubit výbornými výkony a
výsledky talentovaných spor-
tovců i sportovních týmů. Le-
tošní sezona byla promnohé z
nichmimořádně úspěšná. Náš
region se všakmůže pochlubit i
mladými nadějemi, jejichž

jména zatím nejsou tolik zná-
má, ale omnohých z nich zcela
jistě v budoucnu ještě uslyšíme.
Ocenění Sportovec roku jsou

rovněž poděkováním výjimeč-
ným osobnostem, které chru-
dimský region často zviditelňují
v České republice i za jejími
hranicemi. Anketa Sportovec
rokumá také ke zdravému po-
hybumotivovat nejen děti a
mládež, ale i dospělé.
Nejen sportovní organizace,

ale i široká veřejnost může po-
sílat návrhy nominací v těchto
kategoriích: dospělí, mládež do
19 let, trenéři, družstva, handi-
capovaní sportovci, veteráni,
fair play, síň slávy, dále také v
kategorii krajánek a vesnická
TJ. Nominace bude zpracovávat
Sportovní unie Chrudimska, kte-
rá je pak předloží hodnotící ko-
misi. Nominace ve zmiňovaných
kategoriíchmohou zájemci do
4. ledna 2021 zasílat jednodu-
chým způsobem přes webové
stránky chrudim.cuspce.cz/
nejuspesnejsi-sportovci/ nebo
listovní poštou na adresu: Spor-
tovní unie Chrudimska, V Prů-
honech 685, 537 03 Chrudim.

Vojtěch Čižinský,
předseda Sportovní unie

Chrudimska

Oddíl karate
Hlinsko opět boduje
Dne 3. října seMichal Kyncl zú-
častnil závodů CAOKK Czech
open 2020 Karlovy Vary. Letoš-
ní závody byly poznamenány
současnou situací okolo covidu,
takže účast byla slabší než
v minulých letech.
Michal vybojoval ve svých

kategoriích tyto výsledky:
Kategorie 36-45 let – ipon

shobu Kumite – 3. místo
Kategorie 36-45 let – sanbon

shobu Kumite – 2. místo

Miloslav Zdražil,
Oddíl karate Hlinsko

Zvláštní tenisový rok
2020 Sekce
neregistrovaných
Amatérští neregistrovaní te-
nisté v letošní sezoně také sice
nezaháleli, ale některá opatření
proti šíření COVID – 19 se dotklo
i jejich akcí či zamýšlených se-
tkání.
Prakticky reprezentovali v

letním období a na některých
zimních soustředěních. Ve
dvouhrách a čtyřhrách se zú-
častňovali turnajů v Havl. Bro-
dě, Chrudimi, Skutči, Poličce,
Třemošnici, Bezděkově, Lose-
nici, Krucemburku a Ransku,
Hamrech, Kladrubech, Dřeví-
kově, Rychnovku u Jaroměře a
jinde. Za normálního stavu se
trénovalo hlavně ve všední dny,
někdo preferoval dvouhru a
hlavně probíhaly čtyřhry –
všem dohromady také vyhovují
mixy. Na domácích kurtech v
Olšinkách pořádá Sekce nere-
gistrovaných tenistů v Hlinsku
dva vlastní venkovní turnaje –
singl a debl a jeden halový zim-
ní turnaj ve čtyřhře s nominací
ze svazu.

OKLEŠTĚNÝROČNÍK
Tradiční letní akce jsou veřej-
nosti známy pod názvem ,,Me-
moriál Franty Akrmana a Pepí-
ka Kudláčka“ – letos se konal
trochu okleštěný promořovací
23. ročník, celkově 37. od začát-
ku působení sekce v Hlinsku. Na
prvním turnajíku 12. 7. se před-
stavilo 12 natěšených borců,
kteří si to rozdávali jak ve
dvouhře, tak i v doplňkových
čtyřhrách – namátkou vybírá-
me zápasy: David Bona – Libor
Víšek 6:2 6:3 3:6, JirkaMarek –

Pavel Severýn 1:6 3:6 6:1, Št. Bo-
na, Jan Ježek – Čery, Jiří Latislav
1:6 3:6 6:4 a Vl. Saifr, Jiří Nevole –
Roger Škarvada, Jarda Havel 6:1
5:7 6:0.
Pro zaneprázdněnost a vlast-

ně celkovou zdravotní situaci
nehrály některémístní i regio-
nální legendy. Na populární
čtyřhru dne 29. 8. jsme i po
mírném zdržení kvůli monzu-
novému dešti přivítali 8 nabu-
šených, statečných a vytříbe-
ných párů z regionu. Nejprve se
bojovalo ve dvou skupinách,
posléze v konečném pavouku o
umístění.
Ve finále zvítězil pár Jirka

Marek, Martin Adámek (Vojnův
Městec, Hlinsko) nad tradičními
plejery Štěpexem (otec) a Davi-
dem (syn) Bonaventurovými
6:1, i když ve skupině po ránu
byl úspěšnější soupeř 7:6 (7:2).
Další pořadí – 3. místo: Mirek

Rybišar a Jirka Šedivý (Chru-
dim), 4. místo: Pavel Severýn,
LubošMajerčík (Hlinsko, Vyš-
kov), 5. místo: Petr Minařík,
Luděk Puchýř (Bohdaneč, Hlin-
sko), 6. místo: Vlaďa Saifr, Jiří
Latimír (Hlinsko), 7. místo: Jar-
da Havel, Radek Benc (Hlinsko,
Hamry), 8. místo: Libor Víšek,
Pavel Blažek (Hlinsko, Vepřová)

KAMARÁDSKÝDUCH
Tečkou za vydařenou akcí bylo
slavnostní vyhlašování a pře-
dávání cen odMěsta Hlinska a
sponzorů při pivečku a dobro-
tách, které se neslo až v bezsta-
rostném kamarádském duchu.
Pokračování na str. 12
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Zvláštní tenisový rok 2020
Sekce neregistrovaných vHlinsku
Dokončení ze str. 11
Vracíme se též k únorovému

zimnímu halovému turnaji v
nafukovačce, který nesl přilé-
havý název FORHENDOVÁ PA-
RALÝZA. Celkem 12 zarputilých
a přátelských dvojiček nomi-
novaných ze svazu hrálo nejpr-
ve ve dvou skupinkách na dva
obří lesní tiebreaky a posléze
pak křížem o konečné umístění
na seta. Š. Bona rehabilitoval po
operaci prstu, a tak řediteloval.
Celkové pořadí: 1.

KLADRUBŠTÍ HŘEBCI V KLECI
(Ježour Jan a Fr. Čery)
2. DRAVÉ SURIKATY (David

Bona a Láďa Uchytil)
3. PŘESPOLNÍ CHASA (Jirka

Marek a Fr. Trávníček)
4. HOKEJKY VÍTĚZKY (Had-

rák Gregor a Fýra Popelka)
5. SOLÁRNÍMEDOVINKA (Vl.

Saifr Včelín a Luděk Puchýř
Wang)
6. HAMERŠTÍ JESETEŘI ( Jar-

da Havel chřestýš a Beny Radek)
7. MLADÍ KOLOUŠCI (L. Víšek

aM. Adámek)
8. ROD BLAŽKOVCŮ (Mirek a

Pavel)
9. SLÁVISTICKÝ TORPÉDA

(Šmíca Říha a Jirka Habera Ne-
vole)
10. STORAENZOTEAM (A.

Picka a P. Dufek-předseda)
11. ZRUČNÍ DĚLOSTŘELCI (M.

Filipusis a M.Rašín)
12. ZLATÝ RUČIČKY (R. Lendl

a Jarda Hudys)
Vítězové i ostatní byli odmě-

něni drobnými cenami a trošku
popýřili v žoviálním charakteru.
Všichni si slíbili i s nesčetnými
hosty a přáteli účast na dalším
zimním soustředění snad již v
lepší době? Další ročník halo-
vého turnaje ponese název FA-
MÓZNÍ TRYCHTÝŘ a je v plánu
27. února 2021.
Všechny výsledky turnajů či

jiných akcí, domácí hraní a no-
vinky v kultuře či jiných spor-
tech jsou pokudmožno hned
komentovány na našich webo-

vých stránkách, takže nebudu
tolik vyjmenovávat naše pří-
padné úspěchy – každý zájemce
semůže informovat prostřed-
nictví internetu o všem, co ho
zajímá, třeba je zde i kalendář
turnajů, denní výsledky, infor-
mace o kulturním dění vmuzi-
ce či novinky ze sportovních
kruhů, aktuality amožné vtipné
glosy apod.
Připomeňme alespoň krásné

turnaje ve Skutči, kde ve dvou-
hře v červenci Davídek Bona
podlehl až ve finále ze 24
účastníkůmístnímu Aleši Spe-
rátovi 4:6 a pak i skutečskou
čtyřhru v září, kterou již poně-
kolikáté vyhráli z 22 účastnic-
kých párů D. Bona s L. Víškem,
letos si ve finále poradili s
chrudimskými střelci Říhou a
Urbanem 6:3. Zde je potřeba
vyzdvihnout také pěkný úspěch
stabilní naší dvojičky Roger
Škarvada-Budgie Štěpex, kteří
zde v prestižním zápase doká-
zali vymyškovatmístní chasní-
ky O. Čejku uzenáře a L. Bureše
6:4. V letnímHavl. Brodě OPEN

nás celkem úspěšně reprezen-
tovaly dvojice Š. Bona-Čery, J.
Marek-M. Blažek amanželé
Blažkovi (Pavel a Alena) z Vep-
řové. Na skoro závěr sezony
proběhl v září tradiční turnaj
čtyřher ve spřátelené Třemoš-
nici, kde z 11 napěchovaných
párů obsadili nadějní Š. Bona s
Fr. Čerym krásné 3. místo spolu
s bratry Pochopovými (známé
firmy z Přibyslavi), když v cestě
za úspěšným umístěnímmuseli
sehrát dokonce sedm setů –
BRAVO! Konalo se také pár
spektakulárních akcí v Bezdě-
kově a blízkých Kladrubech u
Čeryho a jeho rodiny blízko je-
jich lesa. V Hamerské pralesní
lize letos také dobře reprezen-
tovalo seskupení David Bona-
ventura s VlastouMatajem
starším i jiní hlinečtí boys v čele
s Latimírem. Gratulace!
V našem státě a bílém sportu

bude snad v budoucnu daleko
příznivější zdravotní situace a
konkurence se bude jako vždy
zvyšovat amládnout a pozná se
i spousta nových kamarádů a

přátel – navazují se novémi-
mopracovní styky – stará zná-
má poučka zminulosti a svatá
pravda: Radost je třeba umět
nejen rozdávat, ale taky s po-
korou přijímat (admirál Cana-
ris,Tukan, Pták Noh, Zverimex,
Garnýrák a O princezněMlsal-
ce).
Na závěr každoročního bi-

lancování bychom chtěli podě-
kovat za přízeňMěstu Hlinsku,
TK Hlinsko a kamarádským
stálým sponzorům panu Luďku
Puchýřovi, panu Robertovi Vo-
káčovi, Standovi a Radkovi Čer-
ných, přátelům z Pivovaru
Rychtář, panu U. Dobiášovi ml.,
kamarádůmRogerovi Škarva-
dovi, Honzovi Ježkovi, Martinu
Věžníkovi, Standovi Akrmanovi
juniorovi a Slímovi (M. Marek) a
také novopečenémamince Te-
rezceWasserbauerové a dalším
nejmenovaným a skutečně vy-
zdvihnout velmi působivou a
nezištnou úroveň spolupráce se
všemi přáteli i menšími spon-
zory, kteří nám i přes těžkou
koronavirovou nepěknou dobu
pomáhají v činnosti – mezi pa-
rádní příznivce našeho bílého
sportu patří Včelařství Babákov,
firma Regulus, Vinotéka U
Soudku, Elektrostudio, Doktor
MAX, Grafik ROSS,Waran a
částečněMlékárna a jiní.
Webové stránky

www.tkhlinsko/neregistrovani.cz
fungují skoro denně a pravidel-
ně informují o našem hnutí –
všem zájemcům je doporučuje-
me. A zase oblíbené heslo do
budoucna ,,HLAVNĚ ZDRAVÍ !?“
Š. BONA bymohl vyprávět, i
když se zdá, že se dal trošku do-
kupy, a tak si všichni přejeme,
aby se celková situace ve státě
vyřešila blahodárně, aby se zase
mohlo sportovat za obvyklých
podmínek a s velkou chutí.
Sportu zdarec a tenisu obzvlášť
a jedeme dál!!!

Š. Bona


